

鹰の岛 四天三晚 发现之旅

绝无仅有的 **3** 大特色:



“ 夕阳晚餐帆船游 ”

- ♥ 安达曼海的无敌夕阳美景
- ♥ 道地美食与海鲜飨宴
- ♥ 无限量啤酒+饮料畅饮



“ 3岛跳岛游 ”

- ♥ 禽鸟掠食行动
- ♥ 海上钓鱼体验
- ♥ 海鲜野餐+ 无限量饮料啤酒畅饮



“ Tanjung Rhu 红树林探奇 ”

- ♥ 联合国教科文组织世界地质公园
- ♥ 野生动物与自然惊奇之旅
- ♥ 趣味私人渔场



珍南海滩

WHY US? 為何選擇我們?

👍 沒有強制自費項目

👍 舒適的行程安排

👍 沒有隱藏收費

👍 四星或五星海边酒店/度假屋

👍 沒有購物站



鹰の岛 发现之旅

四天三晚

行程表



1 DAY Cenang海滩-最斜缆车与最长弯吊桥

抵达浪交怡-鹰之岛，我们亲切的代表将会在机场接待您。送往岛上不可错过之地标#老鹰广场，后前往Cenang海滩，岛上最热闹的海边一条街！

午餐后，送往酒店歇息。接着前往乘坐世界最倾斜的缆车，直达世界最长的弯型吊桥，这里有最壮美的鹰之岛全景！参观3D视觉馆，一个拍摄网红照片的最佳地方！

★ 特别包含：在万万不能错过打卡的网红餐厅享用晚餐



2 DAY 红树林探奇-夕阳晚餐帆船游

酒店早餐后，前往Tanjung Rhu红树林探奇，这是联合国教科文组织所认定的世界地质公园之一，一座鲜为人知的宝藏！

特色包括：红树林游船探奇、遇见会游泳的猴子、野鹰喂食、蝙蝠洞，以及停住在一座私人渔场，看渔人喂食。

接着，前往体验海上划独木舟。入住酒店稍作梳洗，出发前往令人期待的夕阳晚餐帆船游！



3 DAY 湿米岛-狮子岛-孕妇岛+海上垂钓

这一天，我们拥抱岛屿与海洋！乘船破浪，在湿米岛停驻戏水，或游泳或享受自然！狮子岛看禽鸟掠食，又到孕妇岛登山观湖，

也可以进行水上活动（自费）。在体验海上垂钓之后，我们将在一座沙滩上，享用海鲜野餐，外加无限量供应啤酒与饮料，漫享片刻慵懒 - 接着返回码头梳洗，在酒店享用设施与悠闲！

★ 特别包含：夕阳晚餐，享用美食，与珍南海滩夕阳美景相伴



4 DAY 甜蜜家园

享受难得的悠闲清晨后，送往机场，返回甜蜜家园。

4D3N
Langkawi
DISCOVERY

Our **3** Highlights:



“ **Sunset Dinner Cruise** ”

- ♥ Lovely Andaman Sunset Scene
- ♥ A local and seafood feast on the Sea
- ♥ Unlimited Free Flow of Beers & Drinks



“ **Vita-Sea 3 Islands Hopping** ”

- ♥ Birds of Prey in Action
- ♥ Sea Fishing Experience
- ♥ Seafood Picnic+Free Flow Beers & Drinks



“ **Tanjung Rhu Mangrove Adventure** ”

- ♥ UNESCO Global Geopark
- ♥ Amazing Trip of Wild & Nature!
- ♥ Interesting Fish Farm Visit!



Cenang Beach

WHY US?
為何選擇我們?

- 👍 Comfortable Arrangement
- 👍 No Compulsory Optional!
- 👍 4★ or 5★ Hotel / Resort
- 👍 No Shopping Stop!
- 👍 No Hidden Cost



ITINERARY

4D3N Langkawi DISCOVERY



Dinner

**1
DAY**

Arrival > Cenang Beach > Cable Car & Sky Bidge

Welcome to the Land of Eagle and greet by our friendly representative at the airport. Transfer to the symbolic landmark of Langkawi - The Eagle Square, a must check-in spot. Then, transfer to Pantai Cenang, the most happening beach in Langkawi.

After lunch, transfer to hotel and freshen up. In the afternoon, make a move to World Steepest Cable Car and World Longest Curved Suspension Bridge. Here you will have the best view of whole Langkawi Islands. Visit 3D Art in Paradise, a excellent place for Insta-photo shoot!

★★★★ EXCLUSIVELY INCLUDED ★★★★★

Dinner at a MUST check-in restaurant for social media influencers!



KILIM GEOFOREST PARK

**Breakfast, Lunch,
Dinner**

**2
DAY**

Tanjung Rhh Mangrove > Sunset Dinner Cruise

Breakfast in hotel, then proceed to Tanjung Rhu Mangrove Adventure, a protected Global Geopark by UNESCO, one of a least-explored hidden gem of Malaysia.

Highlight included: Interesting Mangrove Cruise, Swimming Monkeys, Wild Eagles feedings, Bat's Cave exploration and make a stop at a private fish farm where you can see the feeding of giant fish you hardly see before.

Then, transfer to Wow Kayak-Experience!

Check in hotel for a short freshen up, and let's go for fabulous Sunset Dinner Cruise!



**Breakfast, Lunch
& Dinner**

**3
DAY**

Island Hopping

Proceed to pier and start the day with Vitamin-Sea! Surf thru the wave and stop at Wet-Rice Island, Lion Island, and Daya-Bunting Island. We are sure the fishing experience will bring lots of fun! Enjoy a Seafood Picnic with freeflow of drinks! Back to pier at afternoon, freshen up and some lazy time.

Transfer to hotel for freshen up, then enjoy a leisure evening at the hotel.

★★★★ EXCLUSIVELY INCLUDED ★★★★★

One Romantic Sunset Dinner, with the perfect view of Cenang Beach.



Breakfast

**4
DAY**

Home Sweet Home

After enjoying a relax and leisure morning, transfer to airport and then back to home sweet home.